
Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 1 – Præstehaven. 2. oktober 2024 

Tilstede: Susanne, Undine, Bjarke og Lone 

 

1. Beboerhenvendelser (kl. 19:00 – 19:30)  

Ingen 

 

2. Bordet rundt 

Lone: 

Intet 

Bjarke: 

Undersøger nyt tilbud på vinduesvask og trappevask 

Bemærker at vores nyplantede træer er ved at gå ud 

Undine: 

Intet 

Susanne:  

Velkommen til Bjarke.   

Har været til repr. møde 

Fælles: 

Drøftelse på hvad vores aktivitetspenge skal bruge til 

 

3. Budget og regnskab  

Vi har underskrevet regnskabet i penneo 

 

4. Fra Østjysk Bolig administration og drift 

- Adm.: Intet 

- Drift: Vi har fået ny VM som hedder Mike 

 

5. Til Østjysk Bolig administration og drift 

- Adm.: Udlejningen må gerne effektuere beslutningen om differentieret leje på garagerne, lejestigningen 

skal ikke gælder for beboere i Østjysk Bolig. Ændringen skal effektueres fra 1. januar 2025 

- Drift.: Vores nyplantede træer ved at gå du. Tavlerne i opgangene skal opdateres til ny driftsinformation. 

 

6. Opfølgninger på beslutninger  

SJ taler med Dorthe Hasle Bl. 

 

7. Evt. 

Intet 

 


